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Public Meeting & Discussion Forum to be Held at Kemptville Campus

There will be a Public Meeting & Discussion Forum at Kemptville Campus on May 27, 6:30 – 8:30PM, at the W.B. George Centre. 

This is an opportunity for members of the public to learn how the Municipality of North Grenville is guiding current and future activity at the Campus since the municipality acquired 626 acres of the old Kemptville College in April 2018. 

Members of the public and community groups are invited to join their new Municipal Council to share their thoughts on what’s happened thus far, and ideas being considered for the future.

Speakers will include Mayor Nancy Peckford, North Grenville CAO Brian Carré, Campus Project Manager Patricia Remillard. 
There will also be introductions by some of the community and business partners who have located at the campus.

Following these short presentations, Council will moderate a discussion forum about how to make the Kemptville Campus a vibrant place for our Community, that will advance rural economic development and agricultural innovation in eastern Ontario.

The event is open to all members of the community.
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Réunion publique et Forum de discussion sur le Campus de Kemptville 

Une réunion publique et un forum de discussion auront lieu sur le Campus de Kemptville le 27 mai de 18h30 à 20h30, au W.B. George Centre. 

Ce sera l'occasion pour le public de connaître d’avantage la façon dont la municipalité de North Grenville oriente les activités concernant le campus depuis que la municipalité a fait l’acquisition de 626 acres de l'ancien Collège de Kemptville en avril 2018. 

Les membres du public et les groupes communautaires sont invités à se joindre à leur nouveau conseil municipal pour faire part de leurs réflexions sur ce qui s’est passé jusqu’à présent et sur les idées envisagées pour l’avenir. 

Parmi les conférenciers invités seront la mairesse Nancy Peckford, le directeur général de North Grenville, Brian Carré, et la responsable du projet de campus, Patricia Remillard. Il y aura également des présentations par certains partenaires communautaires et commerciaux qui se sont installés sur le campus. 

Après ces brèves présentations, le Conseil animera un forum de discussion pour faire du Campus de Kemptville un lieu dynamique pour notre communauté qui fera progresser le développement économique rural et l'innovation agricole dans l'est de l'Ontario. 

L'événement est ouvert à tous les membres de la communauté. 



